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Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Kluczborku 

W imieniu interweniujących mieszkańców (osiedle domów przy „Famaku") wskazujących na budzące 

niepokój wykonanie ścieżki rowerowej (pęknięcia nawierzchni prowizorycznie zamalowywane) zwracam się 

z prośbą o odpowiedź na pytania: 

- czy inwestycja jest już ostatecznie zakończona i rozliczona? 

- czy wskazane uszkodzenia nawierzchni nie będą miały wpływu na trwałość inwestycji? 

- jeśli tak, to czy jest możliwym naprawa ścieżki rowerowej w ramach gwarancji? 

- czy przewiduje się inne oznakowanie ścieżki rowerowej (znaki poziome na nawierzchni)? Aktualne tabliczki 

na znakach pionowych są niewielkie i mało widoczne. 

- czy w przyszłości możliwe będzie wykonanie dalszego odcinka ścieżki rowerowej wzdłuż obwodnicy tak 

by możliwym było bezpieczne poruszanie się rowerzystów na odcinku Krasków - Ligota Dolna - Kluczbork? 
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